## 自制优质铝制喷沙型橱柜脚

产品名称	自制优质铝制喷沙型橱柜脚
公司名称	丹阳市后巷镇新时空装饰五金厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:自制 名称:橱柜脚
公司地址	中国 江苏 丹阳市 后巷工业园
联系电话	86-051186328016 13626269007

## 产品详情

品牌 自制 名称 橱柜脚

## 公司简介:

丹阳市新时空装饰五金厂于2001年6月9日经镇江市丹阳工商行政管理局核准成立,主要经营:不锈钢橱柜脚、铝制沙发脚、广告钉等几十余个品种。公司位于长江金三角地区的丹阳市后巷镇,与上海、南京两大都市等距相望,交通便捷,物流畅达。

本公司在2004年首次通过iso9001:2000质量管理体系认证,在2008年11月通过iso/ts16949质量管理体系的认证。

公司发展策略:根据主要客户需求及市场调整产品开发及生产;拓展高品质低成本的物料国产化工作 ;增强新产品的开发能力;建立更有效的品保体系;超越客户期望;持续提高我们的运营业绩;培养出 色的员工和完善先进的管理。

danyang time-space decoration factory in 2001, june 9 nikkei zhenjiang danyang administration for industry and commerce, the main business: by foot, aluminum alloy steel ambry, advertisement nail sofa such dozens varieties. the company is located in the golden triangle area, and houhangzhen danyang two metropolis of shanghai, nanjing, traffic is convenient, isometric conveys logistics.

our company for the first time in 2004 passed iso9001:2000 quality management system certification, in november 2008 by iso/ts16949 quality management system certification.

company development strategy: according to customer requirements and main market adjustment of product development and production, expanding high quality and low costs of materials localization work, new product development ability enhancement, the establishment of a more effective quality assurance system, exceed customer expectations, continuously improve our operating performance, cultivate excellent staff and improve the advanced management.

## 一、产品概述:

- (1、产品规格)改产品为10公分喷沙型橱柜脚。
- (2、产品材料)盖子、脚材料铁质材料,
- (3、表面处理)管表面经过喷沙处理。盖子、脚经过电镀处理。

products overview: one,

- (1) change product specification, type is 10 centimeters sandblasting cabinet feet.
- (2) the lid, product materials, materials, foot iron materials,
- (3), surface treatment of surface after sandblasting processing. the lid, foot after plating processing.